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Van de voorzitter

Ook is het goed om van tijd tot tijd zeer actieve

leden in het zonnetje te zetten, waarbij ditmaal die

eer te beurt viel aan Willem-Jan Hoefnagel en

Fred van Klaveren. Willem-Jan werd bedankt

voor onder meer zijn bestuurswerk en zijn

langdurige inzet voor De Korhaan en Fred van

Klaveren voor met name het al 20 jaar fungeren

als drijvende kracht achter de telpost Corversbos.

In hem heeft het bestuur overigens ook de daaraan

verbonden trouwe en actieve tellers willen eren.

Aan het eind van de vergadering had Rien Rense

op het allerlaatst een prima alternatief programma

geregeld nadat het geplande onderdeel door

afmelding van de betrokkene niet door kon gaan.

Ook zij die hem al kenden genotenopnieuw van

de fantastische natuurfilmThe Travelling Birds.

Over de stand van zaken betreffende het Fonds “Red

de weidevogels in Eemland” valt ditmaal wel wat

belangrijks te melden. Allereerst is op 11 december jl.

de overeenkomst ondertekend tot een gelijke verdeling

van het geld van het Fonds. Dit betekent dat deweg nu

vrij is om daadwerkelijk een goede besteding voor ons

deel te zoeken, waardoor het idee tot ontwikkeling van

een moerasgebied in het Raboes nu verder geconcreti-
seerd had kunnen worden, ware het niet dat inmiddels

gebleken is dat Natuurmonumentendit project zelf al

met behulp van subsidie van de provincie Utrecht

gerealiseerd heeft. Natuurmonumentenheeft ons in dit

verband een bedankbrief gestuurd, welk bedankje
direct doorgespeeld kan worden naar Jelle Harder voor

de voortrekkersrol die hij bij dit alles gespeeld heeft..

Een en ander betekent dat een andere bestemming voor

de vrijgekomen gelden gezocht zal moeten worden.

Rob Kloosterman is bereid gevonden die kar verder te

trekken en zal hiertoe intern en extern op zoek gaan

naar goede ideeën. Uiteraard mag u zich daarmee ook

bij hem melden. Het bestuur is overigens zeer blij met

Rob weer een nieuw, zeer actief bestuurslid te hebben

diezich inzet voor beschermingsactiviteiten. Enerzijds
betekent dit ondersteuning voor op dat gebied lopende

individuele initiatieven, zoals dat van Ricardo van Dijk

aangaande de Bloemendalerpolder en het KNSF-

terrein. Anderzijds is zo ook weer gestructureerde
betrokkenheid van onze vogelwerkgroep mogelijk bij

andere, voor ons werkgebied belangrijke kwesties,

zoals de bedreigingen van de Blaricummermeent en

het Voorland ten westen van de Stichtse Brug. Samen

met een aantal belangenorganisaties is inmiddels een

actief Platform in het leven geroepenom deze

bedreigingen een halt toe te roepen. Het Platform

beschikt zelfs al over een digitale nieuwsbrief.

Tot slot wil ik even stilstaan bij twee zaken die mij

persoonlijk betreffen. Allereerst wil ik

- mede namens mijn vrouw Nelly - een iederbedanken

die meegeleefd heeft met haar zwangerschap en/of die

rond de geboorte van onze zoon Gerk-Johan (1

december jl.) iets van zich heeft laten horen. Met

moeder en zoon gaat alles goed.

Voorts zult u wellicht via - ook voor mij onverwachte -

mededelingen op de website en het Goois Vogelnet
vernomen hebben van mijn besluit om mij in maart

2007 niet herkiesbaar te stellen. Omdat door deze

mededelingen de onjuiste indruk zou kunnen ontstaan

dat die beslissing met mijn privé-situatie verband

houdt, wil ik langs deze weg kenbaar maken dat dit

juist niet het geval is. Ik had ondanks onze

gezinsuitbreiding gewoon willen aanblijven, maar door

een toenemend aantal zaken waar ik niet achter kan

staan, heb ik helaas toch moeten besluiten daarvan af te

zien. Omdat ik het niet gepast vindt daar nu op in te

Zoals u hopelijk niet ontgaan is, is 2007 voor onze

vereniging weer een lustrumjaar: het is 40 jaar

geleden is dat zij werd opgericht. Daar zal op

bescheidenschaal bij stilgestaan worden. Aan die

activiteiten is en wordt veel (voorbereidend) werk

besteed - waarvoor het bestuur alle betrokkenen

wil danken - en daarom hopen we dat u er veel

plezier aan mag beleven. Aan deze

lustrumactiviteiten wordt ook in deze Korhanen

weer de nodige aandacht besteed. Ik roep alle

leden op aan deze activiteiten deel te nemen. Dat

is niet alleen leuk voor u en de organisatoren,

maar bevordert de onderlinge band en helpt ons de

vereniging op de kaart te zetten. In dat verband

wil ik u vragen om ook belangstellende niet-leden

te attenderen op de openbare lustrumactiviteiten

die georganiseerd worden zodat men kennis kan

maken met onze vereniging.

Ik wil voorts even kort stilstaan bij de goed

bezochte en prettig verlopen algemene

ledenvergadering van 23 november jl.. Voor een

uitgebreidere weergave verwijs ik u naar het

verslag elders in deze Korhaan. Een woord van

dank aan onze penningmeester die een uitgebreide
en heldere begroting had samengesteld met

daarbij een uiteenzetting van het volgend jaar te

voeren beleid. Uiteraard ook een woord van dank

aan allen die de moeite hadden genomenhem

daarvoor de nodige informatie aan te leveren, dit

ondanks het feit dat zij hun tijd liever in het veld

haddenbesteed. Gelukkig is er niettemin het besef

dat het bestaan van een vereniging ook andere

verantwoordelijkheden en verplichtingen met zich

meebrengt, waaronder de noodzaaktot het geven

van inzicht aan de ledenvergadering ter zake van

toekomstige activiteiten en het verkrijgen van haar

instemming daarvoor.
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gaan, wil ik het hierbij laten. Uiteraard wens ik

onze vereniging en haar bestuur alle goeds toe

voor 2007 en de jaren daarna en ik ben er van

overtuigd dat er snel een goede nieuwe voorzitter

(m/v) gevonden zal worden, die op zijn/haar

manier een waardevolle bijdrage aan onze

vereniging zal kunnen leveren. Ik dank u in ieder geval

voor de door mij ondervonden steun en de prettige

samenwerking. Het ga u goed!

Erik+Hans van Stigt+Thans


